
 

 

Protokoll höstmöte 2024 

Jönköpings Fältrittklubb  
 

Tid: 30 september, kl. 18:00   

Plats: Café Hästen, stora ridhuset    

 

Dagordning 

§ 1. Mötets öppnande 

Ordförande Johan hälsar alla välkomna och förklarar mötet som öppnat. 

Genomgång av läget just nu. Förra årets resultat samt att detta årets resultat ser ut att bli sämre. 

Förutom hyra kontra bidrag, så beror det bland annat på en fortsatt nedåtgående trend med minskat 

antal uppstallade på anläggningen, något mindre ridande elever på ridskolan och en ej genomförd 

Summer Dressage-tävling. 

Imorgon är det första mötet med kommunen, där de presenterar ett konkret förslag på hur ett nytt 

hyresavtal kan se ut. Efter det vet man mer om hur den ekonomiska framtiden för klubben kan se ut. 

 

§ 2. Val av ordförande för mötet  

Till ordförande valdes Johan Isidorsson. 

§3. Val av sekreterare för mötet §  

Till sekreterare valdes Malene Friberg. 

4. Upprättande av röstlängd 

Röstlängd upprättas vid behov. 

§ 5. Val av protokolljusterare tillika rösträknare  

Till protokolljusterare tillika rösträknare valdes Anna Isidorsson och Emel Kazem Ahwazi. 

§ 6. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst  

Mötet har blivit i laga ordning utlyst. 

§ 7. Val av ombud till Ridsportförbundet  

Veronica Klasson och Linda Dahlström valdes som ombud till ridsportförbundet. 

§ 8. Fastställande av årsavgifter  

Man kommer överens om att de nya medlemsavgifterna blir 500 kr för senior och 350 kr för junior. 

Det sker även diskussion kring att införa “Stödmedlem” - styrelsen tar fram ett förslag. 

 

Det framkommer även att det ibland upplevs svårt att hitta och genomföra stegen i hur man blir 

medlem hos oss, såvida man inte rider på ridskolan. Förslag på om det går att förenkla den 

processen, samt om man bör skicka ut någon form av påminnelse när det är dags att förnya 

medlemsavgiften. 

§ 9. Halvårsbokslut och ekonomisk rapport 

Styrelsen har kollat upp priser för kallhyror över hela Sverige och i snitt ligger då en kallhyra på 2195 

kr/månaden, och det är runt den summan vi hamnar på nu med vår kommande 10%-iga höjning.  

Gör samma om inte något sämre resultat i år sett till föregående år, ungefär en miljon kronor back. Vi 

har fått lite mindre bidrag av kommunen då vi haft något färre ridande elever. Vi har varit sämre på 



 

 

att söka vissa bidrag, men jobbat på detta och blivit bättre. Övriga aktiviteter via ridskolan har ökat 

mycket, men vi har samtidigt tappat mycket inkomster på uthyrda boxar, främst i “tävlingsstallet”. 

Man skjuter upp alla utbetalningar som går att skjuta på, fram till årsskiftet. Det är framförallt 

kommunen som vi har skulder till. 

§ 10. Aktuellt från Tävlingssektionen 

Stort intresse för öppen bana, därefter börjar tävlingarna med bl.a. Sverigeponnyn, kval till Elmia 

med mera. Det blir tre hopptävlingar och en dressyrtävling i höst. Kommer införas en 

parkeringsavgift med kaffebiljett på test för besökare. Hade en otroligt bra vår, mycket tack vare 

konceptet John Bauer cup, som även återkommer till våren. Tävlingsstallet har för få kvarvarande 

hyresgäster och kommer istället användas till att kunna erbjuda dags- och meeting-uppstallning 

under våra tävlingar, vilket har varit efterfrågat och också ger en liten extra inkomst till klubben. 

§ 11. Övriga punkter  

● Hyresavtal 
Vi har sagt upp det gamla hyresavtalet med kommunen och imorgon börjar förhandlingen 
kring ett nytt. Hyresavtalet har varit/är vår största kostnad och nästan den största orsaken till 
vårt minusresultat. Hyreskostnaden och de bidrag vi får måste ligga i nivå med varandra och 
även höjas därefter, vilket det inte har gjort närmaste året/åren.  
Ridsportförbundet som klubben hade möte med idag ska också trycka på kommunen för att 
de ska åtgärda vissa saker på anläggningen, så som framförallt utgödslingen i ridskolestallen 
som inte har fungerat på flera år. 
 

● Åtgärder 

 

❖ Kallhyran höjs med 10% för alla anläggningens stall. 

❖ Anläggningsavgiften höjs med 10%  

❖ Ridavgifterna höjs med 10%  

 

Från 1/1-2025 höjs samtliga andelsstall med 1000 kr/månad. Vi har även legat för billigt 

gällande vatten och containertömning sett till den faktiska kostnaden, och därför tillkommer 

en summa på 110 kr per box och månad för alla på hela anläggningen. 

 

Det kommer att ske en omorganisation gällande stallpersonalen i ridskolestallet, vilket sparar 

oss cirka 220,000 kr/år. Nya sponsorer ger cirka 100 k, ökade aktiviteter på 100 k, ridskolan 

275, hyresgäster in 95 (sen kan folk försvinna), hyreshöjning privata 130 k, hyres och 

avgiftshöjningar andelsstallen 175 k, bidrag 50 k, besparing tjänstgöring 18k. Man hoppas 

även på ökning av uppsittningar och hyresgäster. 

 

● Diskussion om förslag på mockningsschema i ridskolestallen. 

Förslag för att underlätta för stallpersonalen efter kommande omorganisation och samtidigt 

frigöra tid för stallvärdinnorna att hjälpa elever och ridlärare i större utsträckning.  

Ett rullande terminsschema för ridgrupperna tas fram, där det framgår vilka grupper som har 

ansvar vilka kvällar. Ponnygrupper med stöd av föräldrar sköter kvällsmockning i ponnystallet 

och storhästgrupperna mockar storhäststallet. Obs. endast mockning hos ridskolans hästar. 

 

● Presentation av “Medlemstjänstgöring” 

Alla som har häst på anläggningen bör bidra med minst ett 4-timmars pass per termin då 

klubben är beroende av sina medlemmars insatser. Ridskolans elever håller öppet cafeterian 

ett visst antal timmar per termin, och då bör det även gälla övriga hästägare/medlemmar på 

anläggningen/ i föreningen. Det kommer att skickas ut en enkät där man får fylla i vad man 

helst vill hjälpa till med för uppgifter och när. 



 

 

Förslag på att gå igenom funktionärsuppgifter man gör på tävling på teoriveckan eller på 

teorilektioner för att steget att våga/vilja hjälpa till på tävling inte ska kännas så stort. 

 

Stora ridhuset 

Åsikt lyfts om att man behöver ha Stora ridhusets underhåll i beaktning- med läckande tak, 

dåliga fönster och rännor fulla av sly/växter med mera. Man skulle bl.a. behöva rensa rent 

rännorna inför vintern, så att snö och vatten har någonstans att rinna undan. Styrelsen tar emot 

och med sig detta, men är av åsikten att vi behöver komma i ekonomisk balans innan vi kan 

lägga några större pengar på renovering. 

 

JFK-dagen  

Lördag 26 oktober hålls en klubbdag på JFK med olika aktiviteter som passar alla. Det 

kommer att vara pay and jump, ansiktsmålning, ponnyridning, hästmys, käpphästhoppning, 

tipspromenad, korvgrillning, onlineauktion där man kan buda hem attraktiva vinster mm. 

Målet är en kul dag för befintliga medlemmar, barnfamiljer och nya medlemmar. 

 

Hästmaterial 

Vi kommer också att behöva sälja/pensionera vissa hästar/ponnyer som är till åren eller 

behöver säljas av andra orsaker. Vi har en snittålder på 15 år på våra lektionshästar.   

 

§ 12. Mötets avslutande 
Johan avslutar mötet.  

 

Vid protokollet       

Malene Friberg                                

Justerare 

Anna Isidorsson 

Emel Kazem Ahwazi 

                                                           

Malene Friberg (Oct 8, 2024 15:25 GMT+2)
Malene Friberg

Anna Isidorsson (Oct 8, 2024 15:41 GMT+2)

Emel Josefsson Kazem Ahvazi (Oct 10, 2024 18:23 GMT+2)
Emel Josefsson Kazem Ahvazi
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